

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PHOSPHATE MINES Date: 15-09-2021 10:23:42 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مناجم الفوسفات الاردنية التاريخ: 15-09-2021 10:23:42 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>JORDAN PHOSPHATE MINES announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة مناجم الفوسفات الاردنية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 14-09-2021</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 14-09-2021</p>
<p>Material changes in the Company's assets</p>	<p>التغيرات الهامة على موجودات الشركة</p>
<p>Please be informed that the Jordan Phosphate Mines Company PLC. has signed an agreement to purchase the entire shares of Mitsubishi Corporation totaling (1,672,800) shares in the capital of the Nippon Jordan Fertilizers Company (NJFC) which represent 10%; thus, the share of the Jordan Phosphate Mines Company in the capital of the Nippon Jordan Fertilizers Company (NJFC) is now 80%. Both teams have already started with necessary legal procedures to complete this deal.</p>	<p>ارجوا اعلامكم بأن شركة مناجم الفوسفات الاردنية قد قامت بالتوقيع على اتفاقية شراء كامل حصص شركة ميتسوبيشي البالغة (1.672.800) حصة في رأسمال الشركة الاسمدة اليابانية الاردنية والتي وتمثل 10%، لتصبح حصة شركة مناجم الفوسفات الاردنية في رأسمال شركة الاسمدة اليابانية الاردنية 80%. وقد بدأ الفريقان بإستكمال الإجراءات القانونية اللازمة لغايات نقل ملكية هذه الحصص أمام الجهات الرسمية ذات العلاقة.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: سناء قراعين</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: سناء قراعين</p>